
Muzeum Regionalne w Kościanie 

To instytucja, w której znajdują się wystawy o Kościanie. 

Muzeum Regionalne znajduje się w ratuszu. 

 

Ratusz to budynek na środku rynku w Kościanie. 

W Muzeum Regionalnym są wystawy, które możesz zwiedzić. 

Wystawy opowiadają o historii Kościana i ziemi kościańskiej. 

Na wystawach znajdują się filmy i makiety do oglądania, plansze z tekstami do czytania oraz 

ekrany dotykowe. 

W Muzeum jest 7 sal z wystawami stałymi i 1 sala z wystawą czasową. 

Nazwy tych wystaw to: 

 Prahistoria w dziejach ziemi kościańskiej 



 
 

 Archeologia miasta Kościana 

 
 

 



 Królewskie miasto Kościan 

 
 

 Kościan w XIX wieku – czas przemian 

 
 

 



 Bohaterowie 1918-1919 

 
 

 Na frontach II wojny światowej 

 
 

 



 Kościan w 20-leciu międzywojennym 

 
 

Wystawy zwiedzisz z przewodnikiem lub samodzielnie. 

Na 1 piętrze Muzeum są biura Muzeum, sala wystaw czasowych i szatnia. 

 



Na 2 piętrze Muzeum są sale wystaw stałych i toalety. 

 

 

Na 3 piętrze Muzeum są sale wystaw stałych i wejście na wieżę ratusza. 

 



 

Na wieży ratusza jest punkt widokowy i zegar. 

Z wieży możesz obejrzeć miasto Kościan z góry. 

Na wieżę możesz wejść schodami z 3 piętra. 


